



Фавориты Украины



Favorites of Ukraine



The Absolute Favorite means the Absolute Trust

The FREEDOM Concert Hall was the venue of the FAVORITES of Ukraine 2005 Awards Presentation Ceremony on December 7, at which the most successful trade marks, companies and managers received the awards they had won.

The competition had been conducted as an independent survey which had included the opinions of experts and of customers, and the judgment was passed by a jury made up of successful business people; The Formula Uspekha (Success Formula) special procedures and techniques had been used.

The results had been reviewed by the Kiev International Institute of Sociology which confirmed their objective and transparent character.

During the awards presentation ceremony, the Successful People Club (SPC) launch event took place.

The charming MCs Masha Efrosinina and Snezhina Egorova asked the guests to fill out questionnaires they distributed, to exchange the visiting cards, and issued SPC membership cards. The first lucky SPC membership card carriers took part in a lottery to win wonderful prizes provided by the FAVORITE Award winners and partners of the competition.

The guests were treated to refined Crimean Massandra wines, and cakes and pastry supplied by the Konditerskaya Fabrika (Confectionery Company) # 1 which was one of the partners of the competition.



Абсолютный Фаворит – это Абсолютное Доверие!

7 декабря в концерт-холле FREEDOM состоялась церемония награждения Фаворитов Украины 2005 – самых успешных торговых марок, компаний, руководителей.

Конкурс проводился по профессиональной методике "Формула Успеха" на основе независимого исследования, включающего оценку экспертов-профессионалов, жюри успешных людей и потребителей.

Результаты конкурса подтверждены проверкой Киевского международного института социологии, что гарантирует его объективность и прозрачность.

В ходе церемонии состоялась презентация Клуба Успешных Людей. Клуб Успешных Людей – это КУЛ!

Очаровательные ведущие Маша Ефросинина и Снежана Егорова предложили гостям заполнить анкеты, обменяться визитками и получить клубные карточки КУЛ. Первые обладатели клубных карточек стали участниками розыгрыша замечательных призов от победителей и партнеров конкурса.

Успешных Людей угощали изысканными винами ТМ "Массандра" и тортами от сладкого партнера конкурса – кондитерской фабрики №1.

